
Zoals al zo vele reacties voor mij op deze site zijn gegeven wil ik ook graag mijn 
ongenoegen uiten op de toegezegde subsidie regeling(en).  
Duurzaamheidsmaatregelen door de overheid voorgesteld bij een woning 
(bouwjaar 1971) die steeds weer veranderen en bijgestelde regels, kun je als 
particulier nauwelijks meer bijhouden en verstrik je in die aanvragen.   
Ondertussen heeft de uitvoering al plaats gevonden (juni 2023 en 2024) met 
name zijn de houten kozijnen en deuren zijn vervangen door kunststofkozijnen 
met HR++ glas.  
Aangezien de woning ook net buiten het vastgestelde postcodegebied van de 
IMG valt, dus buiten de (aardbevingen) schadevergoedingen maar wel in de 
provincie Groningen ligt, ben ik er juist van uit gegaan dat de kunststofkozijnen 
wel voor een ruime subsidieregeling in aanmerking zou komen zoals ook 
toegezegd werd door “Nij Begun” en nog steeds door vele bedrijven en 
instanties wordt gesuggereerd. Financieel gezien gaat dit over een behoorlijk 
bedrag (€ 35.000 tot € 40.000,-). 
Algemene opmerking: De particulier wil wel meewerken aan de door de 
overheid voorgestelde maatregelen maar vanuit de overheid zijn toezeggingen 
onbetrouwbaar te noemen. Voorbeeld: van het gas af. Zonnepanelen op het 
dak geïnstalleerd, vervolgens wordt de salderingsregeling afgeschaft en 
moeten er terugleverkosten worden betaald omdat we een overvol stroomnet 
hebben.  
Dat dit alles politieke consequenties heeft en geeft vanuit de bevolking is te 
verwachten dus hoop ik dat de overheid deze reactie(s) serieus neemt en een 
ruime vergoeding voor kunststof kozijnen opneemt met terug werkende 
kracht. 


